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Sant Vicenç
dels Horts

L’Ajuntament substituirà canonades a diversos carrers i renovarà 
l’estructura de la Font del Llargarut, entre altres actuacions

Millores a la xarxa per estalviar aigua
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El més vist a les
xarxes socials
Del 6 de juliol al 14 d’octubre 
de 2024

L’alcalde, Miguel 
Comino, i el regidor 
de Promoció 
Econòmica, Xavi 
Gómez, van entregar 
els premis als 
restaurants guanyadors de la 13a edició de 
Tapes i Canyes.
Els guanyadors són:
1 Bagü Gastroburger @baguburguer
2 Venux Restaurant @venuxrestaurant_svh
3 O’Tacos & Chill
La ruta gastronòmica 

Pàg. 4-5-6

S’inicia la renovació 
de la xarxa d’aigua 
potable i la instal·lació 
de reguladores de 
pressió Atletes vicentins van 

córrer al Mundial de 
Canfranc, una de 
les competicions 
més destacades en 
curses de muntanya, amb la participació de l’elit 
mundial dels veterans i 1.400 corredors de 36 
països.
Raquel Parrado: va finalitzar la cursa de 34 km 
en 7a posició entre les corredores espanyoles. 
L’atleta vicentina, del Club Esportiu Santvi, va 
ocupar la 20a posició a la classificació general 
de màster 45, amb un temps de 4 hores, 35 
minuts i 56 segons.
Óscar Cabeza: el vicentí va participar en la 
modalitat uphill, amb gairebé 1.000 metres 
de desnivell en 6 km, i també en la clàssica 
de 17 km. Va acabar en la 24a posició de la 
classificació general en màsters 50 a les dues 
curses. A la clàssica, va aconseguir la 8a posició 
entre els participants espanyols, amb un temps 
d’1 hora i 55 minuts.
Jordi Giménez: va competir en la cursa de 17 km, 
i va obtenir la 28a posició d’Espanya i la 37a en 
la general de màster 40.
Xavi Giménez: va aconseguir la 24a posició 
entre els corredors espanyols i la 39a a la 
general de màster 45.
Felicitats!

Ajuntament SVH
@AjuntamentSVH

#INUNCAT! La Policia 
Local ha tancat el 
gual inundable per 
precaució davant els 
episodis de pluges 
intenses previstes 
fins a les 14 h. La probabilitat de precipitacions 
s’allargarà fins a les 18 h.
No us apropeu a la llera del riu i a les rieres.
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Las lluvias de los últimos meses han apaciguado los efec-
tos más duros de la sequía, pero no son suficientes para 
erradicarlos. De hecho, la Generalitat alerta de que la falta de 
agua es un hecho estructural y, si no llueve en las cabeceras 
de los ríos, pronto podríamos entrar en escenarios de excep·
cionalidad y emergencia. Por eso, desde el Ayuntamiento ya 
llevamos meses trabajando para optimizar la red de abas-
tecimiento de agua.

Después de insistir mucho en la necesidad de recibir ayudas 
extramunicipales, finalmente este otoño hemos iniciado las 
primeras obras en la ciudad, con una actuación para renovar 
las tuberías en la calle Olesa y en la calle Anselm Clavé. Además, 
se renovará la red en la calle de La Corunya y en la Font del Llar·
garut, se instalarán tres nuevas reguladoras telecomandadas y 
se automatizarán dos ya existentes. Todo ello nos permitirá 
ahorrar agua especialmente en épocas de restricciones.

Las obras de mejora son importantes y deberán seguir. Pero 
todas las administraciones debemos sumar esfuerzos para 
conseguir un cambio de paradigma y que el planeta crezca 
de forma sostenible garantizando nuestro bien más pre-
ciado: el agua, la vida.

Para lograr este reto es clave la conexión entre el mundo lo·
cal y el global, porque las pequeñas acciones de los municipios 
acaban impactando a nivel internacional. Y al revés: la Unión 
Europea nos facilita las políticas ambientales en los ayunta·
mientos. Sant Vicenç dels Horts cree firmemente en este 
trabajo en equipo, y por eso hemos pasado a formar parte 
de la Red BELC (Construir Europa con los Representantes 
Locales). Allí estaremos para hacer oír nuestra voz en las insti·
tuciones europeas y garantizar el futuro de planeta.

Les pluges dels últims mesos han apaivagat els efectes més 
durs de la sequera, però no són suficients per erradicar-los. 
De fet, la Generalitat alerta que la falta d’aigua és un fet estruc·
tural i, si no plou a les capçaleres dels rius, aviat podríem entrar 
en escenaris d’excepcionalitat i d’emergència. Per això, des de 
l’Ajuntament ja fa mesos que treballem per optimitzar la 
xarxa d’abastament d’aigua.

Després d’insistir molt en la necessitat de rebre ajudes extra·
municipals, finalment aquesta tardor hem iniciat les primeres 
obres a la ciutat, amb una actuació per renovar les canonades 
al carrer d’Olesa i al carrer d’Anselm Clavé. A més, es renovarà 
la xarxa al carrer de La Corunya i a la Font del Llargarut, s’instal·
laran tres noves reguladores telecomandades i se n’automatit·
zaran dues de ja existents. Tot ens permetrà estalviar aigua, 
especialment en èpoques  de restriccions.

Les obres de millora són importants i hauran de continuar. 
Però totes les administracions hem de sumar esforços per 
aconseguir un canvi de paradigma i que el planeta creixi de 
manera sostenible tot garantint el nostre bé més preuat: 
l’aigua, la vida.

Per assolir aquest repte és clau la connexió entre el món lo·
cal i el global, perquè les petites accions dels municipis acaben 
impactant en l’àmbit internacional. I al revés: la Unió Europea 
ens facilita les polítiques ambientals als ajuntaments. Sant Vi-
cenç dels Horts creu fermament en aquest treball en equip, 
i per això hem passat a formar part de la Xarxa BELC (Cons-
truir Europa amb els Representants Locals). Hi serem per fer 
sentir la nostra veu les institucions europees i garantir el futur 
planeta.

Miguel Comino
Alcalde
           
            @miguelcomino

Millorem la xarxa 
d’aigua
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MEJORAS EN LA RED DE AGUA

Sant Vicenç dels Horts ha iniciado 
el gran proyecto de renovación de 
la red de agua potable y la insta·
lación de reguladoras de presión, 
actuaciones que permitirán opti·
mizar la distribución especialmente 
en épocas de sequía. Las primeras 
obras han sido las de la calle Olesa 
y Anselm Clavé, y en los próximos 
meses se ejecturá la renovación de 
la calle La Corunya, además de me·
jorar la red en la Font del Llar garut. 
El plan se completará con la instala·
ción de tres reguladoras de presión 
teledirigidas y con la automatiza·
ción de otras dos ya existentes. Me·
diante estos mecanismos se podrá 
restringir o aumentar la presión del 
agua para dosificarla en épocas de 
sequía.

Las obras, promovidas por el 
Ayuntamiento, las ejecuta Aigües 
de Barcelona (AGBAR), y se financian 
con fondos de la Agencia Catalana 
del Agua (ACA) y la Diputación de 
Barcelona. La renovación es espe·
cialmente necesaria en un municipio 
con una red muy extensa de tuberías 
distribuida en una orografía comple·
ja, con varias urbanizaciones.

El alcalde de Sant Vicenç dels 
Horts, Miguel Comino, destaca: 
“Estas inversiones son necesarias 
para renovar las tuberías defi-
cientes. Además, en caso de que 
sea necesario por la sequía, se po-
drá reducir la presión del agua de 
forma automática y por sectores”. 
El alcalde agradece de nuevo “el es-
fuerzo de la ciudadanía y del teji-
do asociativo y empresarial para 
combatir los efectos de la sequía” 
y reivindica “el comportamiento cí-
vico y responsable de la sociedad 
vicentina”.

Las obras no afectarán al día a día 
de la ciudadanía, pero, si hay que 
hacer cortes puntuales y muy locali·
zados, se anunciarán con antelación.

Sant Vicenç dels Horts 
inicia la renovación de la 
red de agua potable 

Se sustituirán tuberías, se mejorará la 
estructura en la Font del Llargarut y se 
instalarán reguladoras de presión 
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MEJORAS EN LA RED DE AGUA

Las actuaciones se ejecutan se·
gún el orden siguiente:

1. Renovación de tubería en 
la calle de Olesa
l Finalizada
l Presupuesto: 22.057,7 €, 
IVA excluido

La calle dispone de una mayor cir·
culación de agua potable con una 
nueva tubería de polietileno. Tam·
bién se ha instalado una válvula de 
compuerta y una de descarga. Ade·
más, se han sustituido 9 acometidas 
a lo largo de la calle.

2. Renovación de tubería en 
la calle de Anselm Clavé
l En ejecución
l Presupuesto: 33.211,5 €, 
IVA excluido

Las obras se centran en la mejo·
ra de la red de agua potable entre 

Las obras no 
afectarán al 
día a día de la 
ciudadanía, salvo 
cortes puntuales 
y muy localizados 
que se anunciarán 
con antelación

las calles de la Pobla y Sant Josep, 
y la ampliación de caudal entre las 
calles de Mn. Manel Gasset y Sant 
Josep con tubería de polietileno. 
Habrá nuevas válvulas en los pun·
tos de conexión y se cambiarán 19 
acometidas.

3. Instalación de 3 nuevas 
reguladoras teledirigidas 
y monitorizadas, y 
automatización de dos ya 
existentes
l Plazo: 1 mes
l Presupuesto: 103.682,94 €, 
IVA excluido

Ante la posibilidad de que se 
produzcan cortes de agua o res·
tricciones de caudal, se regulará la 
demanda mediante la reducción 
de presiones en la red. La bajada de 
presión se haría en horario nocturno 
(con posibilidad de ampliarla si fue·
ra necesario).

La Generalitat alerta de 
que la falta de agua es 
estructural y, si no llueve 
en las cabeceras de los ríos, 
pronto se podría entrar en 
fase de excepcionalidad 
y emergencia

La Generalitat 
alerta
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MEJORAS EN LA RED DE AGUA

Las actuaciones son:
Actuación 1. Renovación de tuberías en la c. de Olesa. Coste de 22.057,7 euros (IVA excluido).

Actuación 2. Renovación de tuberías en la c. de Anselm Clavé. Coste de 33.211,5 euros (IVA excluido).

Actuación 3. Mejorar la red de reguladoras a presión para bajar la presión por la noche. Coste de 
103.682,94 euros (IVA excluido).

Actuación 4. Renovación de tuberías en la c. de la Corunya. Coste de 264.817,63 euros (IVA excluido). 

Actuación 5. Renovación de tuberías en la Font del Llargarut. Coste de 347.532,36 euros (IVA excluido).
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La reducción de presiones se con·
sigue con la instalación de válvulas 
reguladoras en lugares estratégicos, 
o bien con la mejora de la gestión de 
las válvulas reguladoras existentes.

4. Renovación de la tubería 
en la calle La Corunya
l Plazo: 3 meses
l Presupuesto: 264.817,63 €, 
IVA excluido

Se renovará la red de agua potable 
con tuberías de fundición dúctil. Se 

instalarán válvulas de ventosa para 
eliminar bolsas de aire, válvulas de 
seccionamiento en los puntos de co·
nexión y un hidrante sepultado. Ha·
brá derivaciones en la red a la altura 
de las calles Mataró, Marbella y Tole·
do, y se sustituirán 46 acometidas.

5. Renovación de la red de 
agua potable en la Font del 
Llargarut
l Plazo: 5 meses
l Presupuesto: 347.532,36 €,
IVA excluido

Se arreglará el equipo eléctrico, 
mecánico y de comunicaciones de la 
estación de bombeo. Se renovará con 
tubería de polietileno la red de agua 
potable de las calles Tremp, Ampos·
ta, Pineda, Garrofers, Font del Llar·
garut y Roser. En el mismo barrio, se 
instalarán válvulas de seccionamien·
to en los puntos de conexión, vento·
sas para extraer las posibles bolsas 
de aire de la tubería y una válvula de 
descarga en su punto más bajo. Por 
último, esta actuación también prevé 
la sustitución de 81 acometidas.
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Ajuntament i Generalitat acorden tirar 
endavant l’estudi de soterrament de les vies

L’alcalde, Miguel Comino, trasllada a la consellera Sílvia Paneque 
“la necessitat de fer realitat una reivindicació històrica”

Sant Vicenç dels Horts no abandona 
la reivindicació històrica del soterra·
ment de les vies de ferrocarril. L’al·
calde de la ciutat, Miguel Comino, 
es va reunir a l’octubre amb la con·
sellera de Territori, Habitatge i Tran·
sició Energètica, Sílvia Paneque, 
per tractar de diversos temes, entre 
els quals hi havia el cobriment de les 
vies. “Li hem traslladat la necessi-
tat de fer realitat una reivindicació 
històrica i ella ens ha donat el seu 
compromís de tirar endavant l’es-
tudi”, va explicar el batlle.    

D’altra banda, FGC executarà a l’es·
tació de Can Ros un projecte pilot a 
Catalunya que consisteix a instal·lar 
pantalles de poca alçària –i, per tant, 
sense impacte visual– per reduir el 
soroll i les vibracions. El sistema s’ai·
xecarà des de la sortida de l’estació 

fins al carrer de Puigmal, a la banda 
de l’avinguda de Ferrocarril. A més, 
ara s’està renovant l’estació de la Vi·
nyala, amb l’ampliació de l’andana i 
la millora de les entrades i sortides. 

L’alcalde també va insistir en la 
necessitat de connectar l’estació de 
Quatre Camins o rodalies Renfe de 
Molins de Rei amb la Universitat Au·
tònoma de Barcelona.

Habitatge públic 
A la reunió la consellera es va inte·
ressar per espais disponibles per 
construir habitatge públic a la ciutat. 
El batlle li va exposar el projecte de 
la Clau 9, l’espai a tocar de la Vailet 
entre la carretera de Sant Boi i la cir·
cumval·lació que limitarà amb el Parc 
Agrari: “Volem construir-hi 139 ha-
bitatges, 78 dels quals protegits, 

a més de zones verdes i equipa-
ment”. L’alcalde també va demanar 
a la consellera que “sumi esforços 
amb el consistori” per agilitzar els 
tràmits per transformar “el polígon 
industrial de la Bofarull, actual-
ment obsolet, en una gran porta 
d’entrada al municipi amb 81.000 
m2 de zona residencial i comercial, 
espais verds i equipaments”.
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L’Ajuntament, en col·laboració de la Diputació i l’Àrea Metropolitana de Barcelona, ha acabat en 
les últimes setmanes les obres de la rotonda de les Ovelletes i el projecte per arranjar el camí de 
Sant Roc fins a l’estació de Sant Vicenç. Es tracta de projectes àmpliament reivindicats al municipi 
i que milloren la mobilitat en vehicle i a peu del veïnat vicentí. Alhora, l’AMB actuarà properament 
en dues parades d’autobús dels barris de Sant Antoni i Sant Roc per 
millorar-ne l’accessibilitat. 

Tram final d’actuacions cabdals per millorar 
la mobilitat a Sant Vicenç dels Horts

Rotonda de les 
Ovelletes
Ja es pot fer servir la passera de la ri·
era de Torrelles que connecta amb la 
nova rotonda de les Ovelletes i que 
permet travessar la carretera a peu o 
en bicicleta de manera segura. Du·
rant les darreres setmanes s’estan 
enllestint les tasques de plantació 
d’arbrat a la zona, les darreres actua·
cions previstes a la rotonda. El tràn·
sit a la zona es normalitzarà quan el 
Ministeri de Transports enllesteixi el 
projecte per ampliar de dos a qua·
tre els carrils del vial que connectarà 
la rotonda amb l’A·2, unes tasques 
previstes per al primer trimestre de 
2025.
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Camí de Sant Roc
Les obres per arranjar el camí de Sant Roc des del car·
rer Nord fins a la passera amb l’estació de Sant Vicenç 
dels Horts de FGC són a punt d’enllestir·se. S’ha canviat 
el traçat i s’ha pavimentat el camí, com també s’ha cre·
at una zona d’estada on, en els pròxims dies, s’acabarà 
d’instal·lar l’enllumenat públic. Alhora, el camí passa a 
delimitar·se només per a vianants i bicicletes. L’accés per  
als vehicles que no siguin de serveis estarà restringit. Les 
obres van començar a començament de juliol i tenen un 
cost aproximat de 175.000 €, que assumeix l’AMB dins 
del Pla de Sostenibilitat Ambiental (PSA).

Parades de bus més accessibles
L’AMB avança en l’adjudicació de les obres per millorar 
dues parades amb un alt volum de passatge al municipi: 
la de la Piscina Municipal de Sant Antoni · La Blava i la 
de Sant Roc. Es preveu millorar la senyalització de cada 
parada, construir·hi noves plataformes i instal·lar·hi mar·
quesines renovades, que disposaran de pantalles infor·
matives. Aquestes actuacions estan previstes al Pla de 
Sostenibi litat Ambiental (PSA) de l’Àrea Metropolitana i 
el cost ascendeix a 75.451 €.

Es condiciona la plaça 
de Miquel Julià
L’Ajuntament ha condicionat i ha reubicat les zones de 
joc a la plaça de Miquel Julià. D’una banda, s’adequa el 
terra dels jocs per a infants amb capacitats diverses, i de 
l’altra, s’intercanvien dos espais: el joc de la Caputxeta 
s’ha desplaçat cap a on hi havia el de persones grans, 
per guanyar superfície i més ombra, mentre que els avis 
i àvies podran fer exercici en una zona nova, tocant a uns 
arbres nous plantats recentment. Amb aquesta actuació 
s’optimitza l’espai existent en una plaça molt concorregu·
da de la ciutat.

Nuevo paso en el parque 
de Manuel Boga
El Ayuntamiento ha acondicionado el paso que conecta 
el parque de Manuel Boga con la avenida Mil·lenari. El 
camino, utilizado habitualmente por el vecindario, se ha 
habilitado ahora de forma segura y confortable: dispo·
ne de zonas de sombra y espacios ajardinados y se han 
instalado bancos bajo los árboles, así como alumbrado 
público para mejorar la seguridad. 
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L’estudi DATAAE guanya 
el concurs d’arquitectura 
per construir els pisos 
del Camí de la Font de 
Sant Josep 

Els tràmits per construir els pisos de 
lloguer per a joves al Camí de la Font 
avancen. L’estudi DATAAE, format per 
l’arquitecte Claudi Aguiló i l’enginyer 
Albert Domingo, és el guanyador 
del concurs d’arquitectura convocat 
per l’Ajuntament. El jurat va escollir 
aquesta proposta d’entre una qua·
rantena d’avantprojectes presentats. 
Segons el jurat, la proposta guanya·
dora destaca per la seva sensibilitat 
amb l’entorn: dos blocs indepen·
dents que ocupen poc més del 50% 

de la parcel·la, permeten una inte·
gració amb el paisatge i solucionen 
el desnivell natural del terreny. A 
més, l’orientació sud dels edificis mi·
llora les condicions d’assolellament a 
l’hivern i d’ombra a l’estiu. Els espais 
comuns a les cobertes fomenten la 

convivència entre els veïns i ajuden 
a crear una comunitat cohesionada.  

Actualment l’estudi treballa en la 
redacció del projecte per demanar 
la llicència d’obres, amb previsió de 
començar la construcció a l’octubre 
de 2025. 

El projecte preveu 39 habitatges 
de lloguer per a joves distribuïts en 
dos blocs independents i integrats 
en l’entorn 

Imatge virtual 
de com quedarà 
l’edifici, ubicat 
a una de les 
entrades del parc 
del Pi Gros

El Ayuntamiento de Sant Vicenç dels 
Horts, representado por la regidora 
María Peláez, participó los días 8 y 9 
de octubre en la Semana Europea de 
las Regiones y Ciudades en Bruselas. 
El proyecto permite que los represen·
tantes municipales se conecten con 
otros homólogos de toda Europa y 

facilita el intercambio de información 
sobre políticas y acciones de la Unión 
Europea. Sant Vicenç dels Horts for·
mó parte de la delegación de la Di·
putación de Barcelona, que contó 

El Ayuntamiento participa 
en la Semana Europea de 
las Regiones y Ciudades

La regidora María Peláez formó parte 
de una delegación a Bruselas

con la participación de diferentes 
miembros de la Red BELC (Construir 
Europa con los Representantes Loca·
les), a la cual el Ayuntamiento se ha 
adherido recientemente.
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El catàleg d’accions 
de dinàmica educativa 
es reforça amb noves 
activitats per al curs 
2024-2025

L’Ajuntament ha donat a conèixer als 
centres educatius l’oferta d’activitats 
de dinàmica educativa 2024·2025, 
propostes dissenyades per enfortir 
l’enllaç entre l’escola i la ciutat, amb 
objectiu de contribuir a la millora de 
l’èxit escolar i brindar noves opor·
tunitats d’aprenentatge als centres 
educatius del municipi. 

Com a novetats destacades, hi ha 
el nou material per conèixer l’espai 
museístic del Molí dels Frares, les 
activitats de la Biblioteca Municipal 
Les Voltes per millorar les compe·

tències comunicatives i lingüísti·
ques, o les activitats de la regidoria 
de Feminisme i LGBTI per promoure 
la igualtat i la no·discriminació, en·
tre altres propostes. 

Les activitats, que sumen més d’un 
centenar, s’organitzen en els blocs se·
güents: educació per al coneixement 
de l’entorn, competències comunica·
tives i lingüístiques, educació física i 
esportiva, educació per a la igualtat i 

la no·discriminació, i participació ciu·
tadana i convivència.

La regidora d’Educació, Patrícia 
Higueras, ha animat tots els centres 
a “aprofitar al màxim una eina que 
serveix perquè l’alumnat enfor-
teixi vincles amb el seu entorn i 
perquè es reforcin encara més els 
continguts que s’aprenen a l’esco-
la, i per garantir la igualtat d’opor-
tunitats de totes les famílies”.

Destaquen noves activitats de Les 
Voltes, les propostes de la regidoria de 
feminisme i LGBTI per al foment de la 
igualtat i nou material didàctic per a 
les vistes a l’espai museístic del Molí

27/10/2024 
El refugi climàtic de la Dra. Shiva 
Aprendrem què implica el canvi 
climàtic i com les persones i les 
ciutats es poden adaptar a les noves 
condicions
 

03/11/2024 
Joguines eòliques 
Saps què són les energies renovables 
i sostenibles? Com és l’energia 
eòlica? Fabricarem dues joguines que 
funcionen amb aquesta energia!

 10/11/2024 
Land art 
Farem composicions artístiques amb 
elements que trobem pel parc
 

17/11/2024 
Què amaga un tronc? 
Descobrim els troncs dels arbres i els 
secrets que amaguen. Saps que pots 
saber l’edat d’un arbre gràcies al seu 
tronc?
 
24/11/2024 
La garrofa i les seves utilitats a 
la cuina 
Aprendrem què són els garrofers i les 
garrofes, i les propietats culinàries 
que tenen. En acabar, menjarem 
pastís de garrofes!
 
01/12/2024 
Bingo! Fruites i verdures de 
temporada 
Jugarem a aquest conegut joc en 
família, per saber quines fruites i 
verdures podem consumir a la tardor.
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Un centenar d’alumnes de 5è crearan 
una cooperativa escolar i treballaran 
tot el procés per tirar·la endavant: 
constitució formal, definició del pro·
ducte, procés de producció, campa·
nya de màrqueting, venda...  L’objec·
tiu del projecte educatiu és promoure 
l’esperit emprenedor entre l’alumnat 
desenvolupant valors com la iniciati·
va, la creativitat, la presa de decisions 
i el treball en equip. 

L’alumnat de cicle mitjà de les esco·
les vicentines ja ha començat l’extra·
escolar gratuïta de música, impul·
sada per l’Ajuntament per garantir 
l’accés a l’aprenentatge musical. Fins 
al juny, aprendran a llegir partitures, 
tocar instruments i compondre can·
çons. Al final del curs, prepararan un 
concert per a les famílies.

Afinats els instruments 
de ‘Som música’

En marxa la 12a edició 
del projecte CUEME 

Sant Vicenç dels Horts 
és un dels 10 municipis 
catalans amb més convenis 
d’FP Dual aquest curs 

El municipi ha aconseguit signar 1.238 convenis d’FP Dual amb em·
preses del territori per a aquest curs, xifra que representa un 2,8% 
del total de Catalunya. Així doncs, Sant Vicenç dels Horts aposta de 
manera decidida per l’FP Dual, una modalitat educativa que combi·
na aprenentatge a l’aula i pràctiques remunerades en empreses. Els 
instituts Salesians Sant Vicenç i Gabriela Mistral lideren aquesta inici·
ativa, que consisteix a oferir programes adaptats a les necessitats del 
mercat laboral.

Gràcies a la feina continuada d’aquests dos centres i a les Jornades 
FP Empresa organitzades conjuntament amb l’Ajuntament, el muni·
cipi és un referent en la formació pràctica de joves, especialment en 
àmbits com l’administració, la informàtica i les telecomunicacions.

Segons dades de l’Observatori de l’FP, els Salesians Sant Vicenç és 
un dels 10 centres amb més acords duals de tot Catalunya, un total 
de 1.098 convenis, que representen el 6,3% d’aquest tipus d’acords a 
l’AMB. Per la seva banda, l’Institut Gabriela Mistral també col·labora de 
manera habitual amb empreses locals i impulsa la inserció laboral dels 
seus estudiants. 

Els instituts Salesians i Gabriela Mistral es consoliden 
com a referents de formació pràctica per als joves 
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Inaugurada la nau 
de la Cavalcada 
de Reis - Marc 
Valls i Rusinès
El 22 de setembre es va inaugurar la 
nau de la Cavalcada de Reis amb el 
nom ‘Marc Valls i Rusinès’, en un acte 
coordinat per la Comissió Organitza·
dora de la Cavalcada de Reis i amb 
una gran afluència de públic. La nau 
rep el nom de Marc Valls, expresident 
de l’entitat i un dels impulsors de 
l’espai, que va morir el 2018. Ha estat 
possible gràcies a empreses i volun·
tariat que han participat en la cons·
trucció de forma desinteressada.

La Cavalcada vicentina és de les 
més antigues de què es té constàn·
cia a Catalunya: la primera es va cele·
brar a la vila el 1896.

L’Ajuntament comptarà, a partir de la propera edició de Sant Vicenç 
dels Horts, capital de la pastisseria, amb la col·laboració de l’Escola 
de Pastisseria del Gremi de Barcelona, que donarà suport a dos dels 
tres grans esdeveniments de la 
Mostra Internacional de Pastis·
seria: el Concurs d’Escoles de 
Pastisseria de Catalunya i les de·
mostracions de cuina en directe 
per part de reconeguts pas·
tissers i pastisseres. La tercera 
pota de l’esdeveniment, la dels 
guardons Fava de Cacau als mi·
llors establiments de Catalunya, 
la continuarà organitzant el consistori. La 8a Mostra Internacional de 
Pastisseria de Sant Vicenç dels Horts tindrà lloc a la ciutat els dies 24, 
25 i 26 de gener.  

L’acord es va presentar a l’Escola de Pastisseria del Gremi, amb la 
participació de l’alcalde, Miguel Comino, el gerent del Gremi de Pas·
tisseria de Barcelona, Olivier Fernández, la directora de l’Escola de 
Pastisseria, Saray Ruiz, i els regidors Xavi Gómez i Paqui Capellades.

L’Escola de Pastisseria 
del Gremi de Barcelona 
col·laborarà en la Mostra 
Internacional de Pastisseria

Els guardons Fava de 
Cacau els continuarà 
coordinant el 
Consistori amb un 
jurat independent 
i de prestigi 
reconegut

A partir del 2025, el centre educatiu donarà suport 
a dues activitats de l’esdeveniment: el concurs 
d’escoles i les demostracions de cuina en directe

Ja ens estem preparant per 
gaudir de la millor Cavalcada de 
Reis i una de les més antigues de 
Catalunya. Això és gràcies a l’esforç 
de la Comissió Organitzadora, 
en què molta gent participa 
desinteressadament. Marc Valls 
i Rusinès, a qui trobem a faltar 
moltíssim, ens va deixar un llegat 
de solidaritat i de treball en equip 
que ens inspira a totes i a tots. Era 
de justícia posar el seu nom a la nau 
que ell mateix va impulsar.

Jordi Gil
Regidor de Cultura
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L’alcalde, Miguel Comino, ha modifi·
cat les competències dels regidors i 
regidores del Govern per continuar 
millorant el servei a la ciutadania:

l S’agrupen les regidories de Sis·
temes Informàtics i Administració 
Electrònica (+SIAC/SIAE) sota la res·
ponsabilitat d’un únic regidor, Jor·
di Gil, que assumeix Administració 
Electrònica (+SIAC/SIAE) en substi·
tució de David Ruiz;

l David Ruiz passa a dirigir la Regi·
doria de Medi Ambient i Transició 
Energètica, abans sota el comanda·
ment de Mireia Vergés;
l Mireia Vergés assumeix Espai Pú·
blic, Accessibilitat i Serveis Munici·
pals, així com Activitats Econòmi·
ques, que fins al moment liderava 
Xavi Gómez;

l Maria Peláez passa a ser la respon·
sable de Secretaria General, Gestió 
Administrativa i Assessoria Jurídica, 
que abans depenia directament de 
l’alcalde.

El govern municipal, constituït el 
juny de 2023, està format per nou re·
gidors/es del grup PSC/SVH+/Verds, i 
dos de Sant Vicenç En Comú Podem. 
La resta de responsabilitats es man·
tenen igual, i es poden consultar a 
l’Organització política del web muni·
cipal www.svh.cat.

Nou organigrama del 
Govern municipal

Miguel Comino asume 
la vicepresidencia de la 
Federació de Municipis 
de Catalunya

El edil vicentino encabeza una de las ocho vicepresidencias de la 
entidad y también liderará la presidencia del Área de Desarrollo 
y Estrategia Local, con el objetivo de impulsar políticas que favo·
rezcan el crecimiento y la sos·
tenibilidad de los municipios 
catalanes. Además, Comino 
asumirá la vicepresidencia del 
Área de Territorio y Regenera·
ción Urbana y de la Comisión 
de Relaciones Internacionales 
y Europa. La Federació de Mu·
nicipis representa a un amplio espectro de gobiernos locales que 
abarcan el 91% de la población de Catalunya, entre ayuntamien·
tos, diputaciones, consejos comarcales y entidades municipales 
descentralizadas.

El alcalde de Sant Vicenç sustituye en el cargo 
al de Mataró, David Bote

El ente representa 
a gobiernos locales 
que abarcan el 91% 
de la población de 
Catalunya
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L’Ajuntament i la Diputació de Bar·
celona han elaborat la Guia local 
per fer front als maltractaments a 

les persones grans, amb l’objectiu 
de sumar esforços i lluitar contra 
les vexacions des de tots els fronts 

possibles. La violència contra la 
gent gran, per desgràcia, té mani·
festacions múltiples, que van des 
del maltractament psicològic, físic 
o econòmic, fins a la negligència 
en l’atenció, l’abandonament o la 
vulneració de drets.  La guia és una 
eina molt completa per als equips 
professionals que tenen relació 
amb persones grans.

La guia es va presentar el 3 d’oc·
tubre, amb l’assistència de la regi·
dora de Serveis Socials, Mireia Ver·
gés; la regidora de Gent Gran, Inma 
Moyano, i la cap del Servei d’Aten·
ció a la Dependència i Vulnerabili·
tat Social de la Diputació, Iolanda 
Moragues.

Es crea la Guia local per fer 
front als maltractaments a les 
persones grans

El document, elaborat per l’Ajuntament i la Diputació, 
esdevé una eina per als equips professionals que tenen 
relació amb població de la tercera edat  

Aquesta guia té com 
a objectiu sumar 
esforços i lluitar 
contra les vexacions 
des de tots els fronts 
possibles

Més informació a:
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Sant Vicenç dels Horts, 
entre els municipis que 
destinen més del 0,7% 
a cooperació 

El Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament ha publicat les 
dades de 2022, en què 18 ens locals 
se situen per sobre del 0,7% de diners 
propis destinats a cooperació inter·
nacional, i amb això assoleixen la fita 
de Nacions Unides. Entre aquests, hi 
ha l’Ajuntament de Sant Vicenç dels 
Horts, juntament amb Barcelona, 
Caldes de Montbui, Castellbisbal, la 
Garriga, Girona, Igualada, Llagostera, 
Osor, Sant Boi, Santa Coloma de Gra·
menet, Santa Perpètua, Vilafranca, 
l’AMB, els consells comarcals d’Osona 
i del Vallès Occidental, i les diputaci·
ons de Barcelona i Girona.

La llista només representa l’1,8% 
dels governs locals catalans, on viu el 
27,34% de la població de Catalunya. 
Segons un estudi de 2023 del Fons 
Català, més de la meitat dels catalans 
i catalanes demana augmentar els 
recursos fins a arribar al 0,7% el 2030.

Amb els diners municipals, l’Ajun·
tament de Sant Vicenç dels Horts or·
ganitza cites destacades com la Quin·
zena de la Solidaritat – Teresa Losada, 
que reflexiona sobre les desigualtats 
i els conflictes a diferents punts del 
planeta.

Només 18 ens locals de tot Catalunya 
assoleixen la fita de Nacions Unides en 
favor de la justícia global

Recentment, 
s’ha organitzat 
la Quinzena de 
la Solidaritat – 
Teresa Losada, 
que analitza 
desigualtats i 
conflictes

Durant la 12a Quinzena de la Solida·
ritat es va organitzar l’acte institu·
cional del canvi de nom del Centre 
Cívic de la Guàrdia, que ara afegeix 
el nom de la monja franciscana Tere·
sa Losada, filla adoptiva de Sant Vi·
cenç dels Horts. Es va donar compli·
ment així a l’acord del Ple municipal 
de gener de 2024, amb l’objectiu de 

mantenir present el record de Losa·
da en el dia a dia del barri. La inicia·
tiva també contribueix a avançar en 

El nom de ‘Teresa 
Losada’ identifica 
el Centre Cívic de 
la Guàrdia

el compromís de l’Ajuntament de fer 
més presents els noms de dones en 
l’espai públic.



Joan Casas Farrés fa 100 anys!

El vicentí Joan Casas Farrés va fer 100 anys el 27 
d’agost passat. L’alcalde, Miguel Comino, i la regidora 
de Gent Gran, Inma Moyano, es van desplaçar fins al 
seu domicili per felicitar-lo, i acompanyats de la seva 
família, van entregar-li la medalla centenària de la 
Generalitat i un ram de flors.

VIDA VICENTINA

Sara Cabrera Corbacho presenta 
‘Em serviran a trossos’ a la 
Setmana del Llibre en Català
És l’òpera prima de l’autora vicentina, amb què ha 
guanyat el 49è Premi Vila de Martorell de poesia. 
A Sant Vicenç dels Horts, presentarà el poemari al 
novembre, a l’Eskella. Enguany la periodista de Ràdio 
Sant Vicenç ha guanyat també el Premi Narcís Lunes i 
Boloix en la categoria de poema amb “Bola de pèl”.

La fira SantVins omple la plaça de la Vila

El diumenge 6 d’octubre vam gaudir del Mercat al carrer i de SantVins, una jornada plena d’activitats, organitzada 
per Sant Vicenç Suma, la Unió de Botiguers i el suport de l’Ajuntament, amb tasts de vins i aliments, botigues al 
carrer, tallers infantils i el concert del grup Hotel Cochambre. 



Agermanament de Dones Sàvies 
amb Los Linares de Gines 

El 27 de setembre es va celebrar l’agermanament de 
l’Associació de Dones “Los Linares” de Gines (Sevilla) 
amb l’Agrupació de Dones Sàvies de Sant Vicenç 
dels Horts, amb la participació de l’alcalde, Miguel 
Comino, la regidora de Feminisme i LGBTI, Imma 
Moyano, i la consellera comarcal del Baix Llobregat, 
Vicky Castellanos

VIDA VICENTINA

Premi a les tapes de Bagü, 
Venux Restaurant i O’Tacos 
& Chill
L’alcalde, Miguel Comino, i el regidor de 
Promoció Econòmica, Xavi Gómez, van 
entregar els premis als guanyadors de 
la 13a edició de Tapes i Canyes, escollits 
per votació popular. Onze establiments 
van participar al setembre en la ruta 
gastronòmica d’elaboracions en petit format 
dels bars, restaurants i fleques.

Tradició, cultura i gastronomia a 
la Romería de la Virgen 
de la Soledad
El parc del Pi Gros va acollir el 13 d’octubre la Romería 
de la Virgen de la Soledad. Les persones assistents 
van poder participar en la missa rociera, la paella 
popular i la romeria des del Pi Gros fins a l’església 
de Sant Josep. 

Romiatge a Montserrat de les 
parròquies vicentines
El 28 i el 29 de setembre la parròquia de Sant Vicenç 
màrtir va organitzar el 93è romiatge a la basílica de 
Montserrat, on també hi participen les parròquies de 
La Vinyala i Sant Josep, conjuntament amb les de 
Corbera i La Palma. El diumenge al matí es va oficiar 
una  missa.



ADISCAP vibra en la seva festa

La plaça de Narcís Lunes va acollir el 14 de setembre 
la 6a Festa de l’Associació de Discapacitats de 
Sant Vicenç dels Horts (ADISCAP) per la diversitat 
funcional. L’esdeveniment, que se celebra anualment 
al principi de curs, ofereix una jornada lúdica 
amb tallers, xocolatada, grup d’animació infantil, i 
sobretot, molta conscienciació.

Ian Monclús actua a ‘Apocalipsis Z. 
El principio del fin’ 
El vicentí Ian Monclús Garcia, de 10 anys, és actor de 
repartiment de la pel·lícula Apocalipsis Z. El principio 
del fin, dirigida per Carles Torrens, i que s’estrenarà el 
31 d’octubre a Amazon Prime. El film es va rodar l’any 
passat a Terrassa, Manresa i l’Hospitalet. L’Ian fa 5è de 
primària a l’escola Sant Antoni.

Dia Mundial de l’Alzheimer a Sant 
Vicenç dels Horts
Amb motiu del Dia Mundial de l’Alzheimer, el diumenge 
29 de setembre es va fer una jornada esportiva, 
musical i solidària en què es va llegir el manifest i que 
va organitzar l’Associació de Familiars de Persones 
amb Alzheimer, amb la participació de l’alcalde, 
Miguel Comino, el regidor de Cultura, Jordi Gil, i altres 
regidors de l’Ajuntament.

VIDA VICENTINA

Homenatge a Mariano López i 
Antonio Hinojosa

A final de setembre va tenir lloc l’homenatge a Mariano 
López Salazar i Antonio Hinojosa Trabalón. El primer 
fou referent del moviment social a Sant Vicenç dels 
Horts, i el segon, regidor entre el 1991 i el 1995. La 
lectura del manifest al Molí dels Frares i l’entrega de 
les plaques a familiars van ser el preludi de la paella 
popular a l’Escola Sant Josep.



Commemoració de l’afusellament 
de Lluís Companys
El 15 d’octubre es va commemorar el 84è aniversari de 
l’afusellament del president Lluís Companys, a la plaça 
que porta el seu nom. Després de l’encesa de l’espelma, 
es va guardar un minut de silenci per la seva mort i pels 
vicentins i la vicentina afusellats al camp de la Bota. 
L’acte va cloure l’ofrena floral.

Activitats diverses per celebrar el Dia Internacional de la Gent Gran

El Dia Internacional de la Gent Gran es va celebrar del 23 de setembre al 5 d’octubre amb un programa variat. 
La cloenda va ser l’Homenatge a les Noces d’Or de parelles vicentines amb 50 anys de matrimoni o convivència. 
Entre altres activitats, el 3 d’octubre es va fer una xerrada sobre diversitat afectiva i sexual.

VIDA VICENTINA

L’Octubre Trans* promou 
la diversitat i la tolerància

El cicle Octubre Trans* va oferir durant tot 
el mes activitats dedicades a la diversitat i 
la tolerància amb les persones trans, entre 
les quals hi va haver xerrades, una exposició 
fotogràfica, l’elaboració d’uns murals i el 
monòleg Gènere i figura, protagonitzat per 
Vidda Priego.
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Joan Pastor Mayor ha estat president de la Societat Cultural La Vicentina durant 27 
anys, una llarguíssima dedicació centrada en l’afany per condicionar l’espai del teatre 
i per obrir les portes de l’entitat a tot el municipi. Tapisser i matalasser de professió, 
va entrar a formar part de la Vicentina amb només 12 anys. També és membre de la 
Coral El Llessamí i ha passat per diverses entitats locals, com ara la Penya Ciclista 
Bons Amics.

Des del juliol ets fill predilecte 
de Sant Vicenç dels Horts. 
Què significa per a tu, aquest 
reconeixement? 
Em va costar molts dies pair·ho... 
Tot i que és una alegria enorme, jo 
sempre he fet les coses perquè les 
volia fer, sense pensar en reconeixe·
ments. He fet el mateix que tothom 
qui ha passat per la Vicentina, dedi·
car el teu temps a lluitar per la cultu·
ra del poble.

 

Vas deixar la presidència ja fa uns 
mesos però no parem de veure’t 
amunt i avall i implicat... A efectes 
pràctics, te’n jubilaràs mai?
No pas [riu]... Només deixaré de ve·
nir quan no pugui caminar. 

Mirem enrere: què és el que va 
motivar un nen a formar part 
d’aquesta entitat?
Els meus pares hi venien molt a 
veure cinema, quan la sala era mo·

Joan Pastor Mayor
Expresident de la Societat Cultural La Vicentina i fill predilecte de Sant Vicenç dels Horts

«Les entitats no són només dels socis, 
ens calen per tirar endavant, però ens 
devem a tot el poble»

L’ENTREVISTA

dernista. Tot el que veia aquí em va 
captivar i sabia que volia formar·ne 
part. Hi vaig quedar enganxat, va ser 
una droga sana.

Els temps han canviat molt, però 
el teu és un exemple que els 
joves tenen coses a aportar a les 
entitats...
Oh, i tant! A la Vicentina, precisa·
ment, ens coneixen molt dins i fora 
del municipi perquè tenim espais 
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per al jovent. Per exemple, a la Sala 
Xica, perquè exposin, toquin per 
primera vegada, cantin... Han revifat 
molt l’entitat i és un goig tenir·los 
per aquí. 

La Vicentina va tenir un paper 
importantíssim per a l’acollida de 
nou veïnat durant la dècada dels 
60... Què en recordes, de llavors?
Jo era molt jovenet, però ho recor·
do bé. La gent que arribava d’altres 
llocs d’Espanya estava òrfena dels 
seus costums i vam decidir que volí·
em que la Vicentina fos casa seva. Es 

Vaig entomar el 
repte de rejovenir la 
Vicentina i d’obrir les 
portes. Crec que ens 
n’hem sortit, per aquí 
hi passa tothom

Es van contractar 
artistes com Carmen 
Morey, Pepe Blanco, 
Manolo Escobar, 
Juanita Reina... 
Recordo les cues 
arribant fins a la 
Quimeta

van contractar artistes com Carmen 
Morey, Pepe Blanco, Manolo Esco·
bar, Juanita Reina... Recordo les cues 
arribant fins a la Quimeta. La progra·
mació de la Vicentina havia de ser 
un reflex de la gent de Sant Vicenç 
dels Horts.

Com diries que ha evolucionat 
l’entitat durant la teva 
presidència?
Vaig entomar el repte de rejovenir 
la Vicentina i d’obrir les portes. Crec 
que ens n’hem sortit, per aquí hi 
passa tothom. Sempre he dit que 
les entitats no són només dels so·
cis. Ens en calen per tirar endavant, 
evidentment, però ens devem a tot 
el poble. Les entitats són dels que 
van venir abans i dels que vindran 
després. 

Un dels moments rellevants van 
ser les obres de remodelació del 
teatre.
Mira, és parlar de la reforma i tre·
molo [sic]. Veia tot el que calia fer i 
pensava en tots els diners que cos·
taria... Vam tenir una molt bona en·
tesa amb l’Ajuntament, els socis hi 
van posar molt, tots vam posar el 
nostre granet de sorra per acabar de 
modernitzar la Vicentina. Va costar 
molts malsons i molt de temps, però 
ho vam aconseguir. Ara encara ens 

queda climatitzar el teatre i canvi·
ar les butaques, ens ho diu la gent. 
Però entre que valen molts diners i 
que em fa pena... les vaig cosir una 
a una. Em van donar una feinada de 
quasi dos anys.

Què t’endus, de tots aquests 
anys?
Amor i amistat. Fer les coses entre 
tots. Cal recordar que la Vicentina la 
van fundar uns quants pagesos que 
s’ajudaven els uns als altres. Alguna 
cosa crec que ha quallat. També va 
estar tancada durant vuit anys du·
rant el franquisme perquè aquí hi 
havia la seu d’ERC i ho van prohibir... 
durant molt de temps. La Vicentina 
era sitio de perdición. Doncs guaita 
si m’hi he perdut, jo.

Quins desitjos tens per 
a la Vicentina?
Que continuï com ara, amb l’empen·
ta de molta gent.
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Óscar Cabeza acaba la temporada de curses 
de muntanya de la millor manera possible: 
el corredor vicentí es va proclamar a la serra 
de Montsant campió de Catalunya de la ca·
tegoria màster 50 d’ultraresistència, en una 
prova de quasi 3.450 metres de desnivell 
positiu, quasi 65 km de recorregut i prop de 
500 participants.

Óscar Cabeza, campió 
de Catalunya màster 
50 d’ultraresistència

La jugadora del sènior femení de l’Handbol Sant Vicenç, Judit Gon·
zález, es va proclamar campiona del món amb Espanya Juvenil 
aquest agost. González va fer un gran paper, especialment el seu 
gol de falta a la semifinal davant Hongria. La vicentina acumula 
també una medalla de bronze i dos ors a diversos campionats eu·
ropeus amb la selecció espanyola.  

L’Handbol Sant Vicenç reconeix Judit 
González per al Mundial de la Xina sub18  

L’Associació LEVITAR es va fundar el 
2019 amb la clara voluntat de poder 
ajudar, sense cap ànim de lucre, diferents col·lectius per mitjà de l’esport 
i de la cultura. LEVITAR treballa amb dues franges d’edat. Primer, amb 
infants de 6 a 12 anys que, per diferents motius, pateixen assetjament 
o bullying, amb la conseqüent pèrdua de confiança en si mateixos, així 
com amb nens amb autisme i altres trastorns. I després, amb persones 
de 13 anys fins a adults, fent sempre molt d’èmfasi en el fet que, a les 
persones amb problemes d’autoestima, el que més els ajuda és formar 
part d’un grup on es pugui veure tothom com a igual.
L’associació organitza tota mena d’activitats culturals, esportives, forma·
tives i d’oci destinades als joves i als temes que més els afecten, com ball, 
jocs de taula i activitats infantils. 

LEVITAR es troba al carrer Balaguer, núm. 2, i el local disposa de ring de 
boxa complet, zona de peses, de sacs, de miralls i vestidors.

L’Associació LEVITAR 
ajuda infants que 
pateixen assetjament 
a recuperar la 
confiança en si 
mateixos

L’atleta vicentina va ser la més ràpida 
d’entre 2.635 participants a la Cursa 
Fanny Sallés de Terrassa, aquest oc·
tubre. La corredora del Club Esportiu 
Santvi va acabar els 15 quilòmetres 
en 19 minuts i 19 segons. La Cursa 
Fanny Sallés té objectius solidaris, 
perquè part de la recaptació es dona 
a la Fundació Oncolliga. També hi va 
haver un emotiu homenatge a la pe·
riodista terrassenca que dona nom a 
l’esdeveniment. 

Raquel Parrado 
guanya la Cursa 
de les Dones 
de Terrassa
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El jove ciclista de muntanya Víctor 
García va quedar segon a la Sea Ot·
ter Europe celebrada a Girona el se·
tembre passat. D’aquesta manera, 
el membre del Santvi Team Mozz va 
acabar tercer a la classificació general 
de la Super Cup Youth de BTT en ca·
tegoria aleví. Dies abans, García havia 
quedat segon a l’Open Lleida i la Lliga 
Catalana de Ciclisme BTT, celebrada 
al monestir de les Avellanes d’Os de 
Balaguer. Recentment, García s’havia 
endut la plata a la primera prova de la 
Kid’s Cup Lleida.

Víctor García, segon 
a la Sea Otter 
Europe 

El 20è Criterium Bons Amics, prova 
que organitza des de fa dues dèca·
des la Penya Ciclista Bons Amics a 
Sant Vicenç dels Horts, enguany ha 
viscut la prova final de la Copa Cata·
lana de Fèmines i la penúltima de la 
Copa Catalana Cadet masculina. 

El Criterium Bons 
Amics arriba a la 
seva 20a edició

Des del setembre fins al diumenge 
27 d’octubre, dia de la 15a Cursa Sant 
Vicenç dels Horts, s’estan fent dos ci·
cles d’entrenament per preparar·se 
per a aquesta cursa. El primer, amb 
l’atleta Eva Parrado, es dirigeix només 
a dones i compta amb el Servei de 
Temps per conciliar de l’Ajuntament. 
L’altre, organitzat per Funtasticrace i 
Gesport, ha consistit en tres sessions 
d’entrenament, obertes a tothom.

Entrenaments 
gratuïts per a la 
Vicentina

Atletes vicentins van córrer al Mun·
dial de Canfranc, una de les compe·
ticions més destacades en curses 
de muntanya. Raquel Parrado va 
quedar 7a en la cursa de 34 km. Ós·
car Cabeza va participar en la mo·
dalitat uphill i també en la clàssica 
de 17 km,  i va quedar el 24è de la 
classificació general en màsters 50 
a les dues curses. Jordi Giménez va 
competir en la cursa de 17 km, i va 
obtenirla 28a posició d’Espanya i la 
37a en la general de màster 40. Xavi 
Giménez va aconseguir la 24a posi·
ció entre els corredors espanyols i la 
39a a la general de màster 45. 

Gran paper dels 
atletes de Sant 
Vicenç dels Horts al 
Mundial de Canfranc

L’Associació Temps de Lleure Svh va organitzar la 16a Caminada nocturna 
fins a Montserrat. L’excursió fins al santuari va comptar amb dos recorre·
guts: un de 41 km i un altre de 19 km. L’Ajuntament de Sant Vicenç dels 
Horts va donar suport a l’activitat, que va aplegar més de 150 partici·
pants. Enhorabona a tothom! 

Més de 40 quilòmetres per arribar al 
santuari de Montserrat





Isidre 
Bautista

svh@socialistes.cat
     @PSCSVH
     PSC.SVH
     @pscsvh

LA VEU DELS GRUPS MUNICIPALS

Nou Govern a la Generalitat, noves oportunitats

En els últims temps els discursos d’odi, el racisme i la xenofòbia s’han instal·lat en les nos·

tres institucions, fent calar perillosament un relat ultra en la nostra societat que, since·

rament, espanta fins i tot el més valent. La història ens demostra que els contextos són 

cíclics i que els éssers humans continuem repetint patrons, malgrat conèixer les amargues 

conseqüències que aquests poden generar. Ja ens va passar a principi del segle passat, 

quan l’ideari feixista i nazi va sentir·se molt còmode propagant·se, com si d’un virus es 

tractés, en societats com l’alemanya, la italiana i, també, l’espanyola, que patien situacions 

greus de recessió econòmica.

Davant d’escenaris complicats, la recerca d’un enemic comú ha sigut sempre una via 

molt útil, emprada per aquells que anhelen el poder sense importar el camí que han d’em·

prendre per assolir·lo. Actualment i després d’haver patit dues, tres o fins a quatre crisis 

consecutives, l’extrema dreta neoliberal ha trobat el seu enemic comú: l’immigrant.

Davant d’això, els que encara creiem en això que en diem “democràcia” hem de tornar 

a posar·nos a l’ofensiva i contraatacar. Com? Demostrant que un altre model de societat 

és possible. Fomentant la interculturalitat, com estem fent des de l’Ajuntament durant 

aquesta quinzena de la solidaritat, i posant en valor la tasca de figures i referents, com 

és el cas de la Teresa Losada, la seva Fundació Bayt Al·Qhatafa i el seu estimat barri de la 

Guàrdia. Un barri on avui dia habita un gruix important d’immigrants i que és un exemple 

de convivència positiva entre cultures amb orígens molt variats.

Amb el Bayt i la resta d’entitats que treballen la justícia global a SVH, seguirem dempeus 

lluitant contra aquells que només volen escampar odi.

La interculturalitat com a eina de progrés

Jordi 
Gil

stvicencencomu@gmail.com 
    @StVicencEnComu    
    StVicencEnComu 
    @stvicencencomu

Fa ja unes setmanes va arrencar un nou mandat a la Generalitat de Catalunya de la mà de 

Salvador Illa. El nou Govern del Partit Socialista de Catalunya (PSC) afronta una etapa clau 

tant en l’àmbit nacional com també a la política municipal. El nou Govern obre una fines-
tra d’oportunitat per reforçar el paper dels municipis a la presa de decisions i abordar 

els reptes que aquests afronten de manera més propera i eficient. 

En aquest sentit, recentment ens hem reunit amb la consellera de Territori, Habitat-
ge i Transició Energètica, Sílvia Paneque, per tractar de diversos temes d’interès per al 

municipi, entre els quals hi ha el cobriment de les vies de FGC o la necessitat de crear 
habitatge públic. En aquest àmbit  es va demanar a la Generalitat que “sumi esforços 

amb l’Ajuntament” per agilitzar els tràmits per transformar el polígon industrial de 
la Bofarull, en una gran porta d’entrada al municipi amb una zona residencial i comer-
cial, espais verds i equipaments i on gràcies a aquest projecte es preveu construir 500 
habitatges, la meitat dels quals protegits, zones verdes i equipaments. També es va 

parlar del projecte del Front Fluvial Sud, on es preveuen 139 habitatges, dels quals 78 
es destinaran a habitatge protegit a més de dues zones d’equipaments i més de 2.200 
metres quadrats de zones verdes. 

Altres temes que es van tractar a la trobada amb la consellera van ser les ajudes a la 
rehabilitació en el marc de la nova Llei de Barris o la connexió del nostre municipi amb 

la Universitat Autònoma de Barcelona.

Entre tots i totes, seguim transformant Sant Vicenç dels Horts!



Manuel
Vallejo 

santvicencdelshorts
@barcelona.voxespana.es
    Vox Sant Vicenç dels Horts     
    @voxsvh 
    +34 605 24 50 46 

LA VEU DELS GRUPS MUNICIPALS

Como bien sabréis, el Gobierno municipal tiene la intención de cambiar el nombre de 

varias calles de nuestro pueblo, aplicando la nefasta Ley de Memoria Democrática.

Comino, en vez de preocuparse por lo que afecta a los vecinos, quiere reescribir el pasa·

do de nuestro pueblo, borrando, al más puro estilo estalinista, a quienes, según sus ojos, 

no merecen ser recordados por el simple hecho de haber pertenecido o haber convivido 

con un régimen político que no le gusta.

Por esta misma razón, en el último Pleno acudieron varios familiares de las personas en 

cuestión y tuvieron la oportunidad de explicar la intachable trayectoria de cada uno de 

estos ilustres vecinos y de por qué se merecen el reconocimiento de tener una calle con 

sus nombres. Y lo hicieron francamente bien.

Fue curioso el momento en el que una de las ciudadanas que intervino argumentó que 

cada vez había más delincuencia en nuestro pueblo y que se debería de trabajar por me·

jorar aspectos como la inseguridad, algo que venimos denunciando nosotros, pese a las 

mofas del alcalde, que debe pasar más tiempo en la oficina que en nuestras calles.

Finalmente se logró paralizar por el momento el cambio del nomenclátor. Nosotros he·

mos votado en contra del cambio de nombre de las calles, no solo por motivos prácticos 

y familiares, como lo han hecho otros grupos, sino también por motivos ideológicos. No 

vamos a permitir que nuestros abuelos y bisabuelos sean marcados. Si los vicentinos les 

dedicamos una calle fue porque estamos orgullosos de su labor y no va a venir ninguna 

ley a embarrar ni su legado ni nuestra gratitud.

En contra del cambio del nomenclátor municipal

Fa uns dies vaig anunciar que aquest octubre deixaria de ser regidora a l’Ajuntament de 

Sant Vicenç dels Horts. Així, tanco una etapa iniciada fa més de 20 anys amb accions de 

reivindicació cívica i lluites socials. He estat al capdavant de moltes coses: he estat portaveu 

de Junts x Sant Vicenç i he tingut l’honor de ser la vostra alcaldessa. Sempre m’ha mogut 

el convenciment que és possible fer avançar el nostre municipi per posar·lo al nivell 

que tots i totes ens mereixem. I per aconseguir·ho, he tingut la sort de comptar amb un 

gran equip de gent. Durant aquests anys, segur que m’he equivocat o he molestat algú. Us 

demano disculpes pels errors que he comès i alhora us dono les gràcies per la confiança 

que m’heu fet. Marxo amb la tranquil·litat d’haver trobat solucions viables a grans pro-
blemàtiques que arrosseguem des de fa anys i que, malgrat que no s’hagin solucionat ni 

semblen ser prioritat per a l’actual Govern municipal, només requereixen valentia i con-
vicció per fer-les realitat. No tenim pisos de lloguer per a joves ni la residència per a la gent 

gran; no tenim més places d’escola bressol ni cuidem l’espai agrari. Han tornat els temps de 

gastar indegudament, de no pagar quan toca i de la política·espectacle que no transfor·

ma res. Tanmateix, deixo l’Ajuntament amb la satisfacció d’haver treballat per generar la 

xarxa de centres cívics i parcs que tenim; d’haver portat dues grans empreses al municipi, 

d’haver construït pisos d’emergència, d’haver implicat altres administracions en la millora 

de la mobilitat ampliant la rotonda i fent l’itinerari per a vianants a la BV·2002, etc. I tinc la 

satisfacció d’haver treballat al costat de la gent de Sant Vicenç dels Horts. Ha arribat el 

moment de deixar de ser la cara visible de Junts x Sant Vicenç i posar-me a disposició del 
projecte per ajudar en tot allò que calgui. Ens seguirem veient pels carrers de Sant Vicenç!

Gràcies per la vostra confiança

Maite
Aymerich

junts@juntsxsantvicenc.cat
     @JuntsxSVH       
     juntsxsantvicenc
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Desde Sant Vicenç dels Horts amb el 
Sàhara agradecemos el recibimien·
to, por parte de las familias acoge·
doras y del Ayuntamiento, de los ni·
ños y niñas saharahuis que este año 
pasaron los meses de julio y agosto 
entre nosotros y también en los ca·
sales de nuestro pueblo que tan so·
lidariamente les atienden. Gracias 
también a quienes han realizado de 
manera altruista las revisiones mé·
dicas: consultorio del Serral, Clínica 
Dental Fabrellas y Óptica 2000.

Con las familias de acogida han 
disfrutado del bienestar, de las fies·
tas y vacaciones en otras ciudades, 
cámpings, cenas de bienvenida 
de nuestro pueblo y alrededores y 
despedida en compañía de otros ni·
ños de fuera de nuestro municipio. 
Nuestro agradecimiento también al 
Hospital de Sant Joan de Déu por dar 
preferencia a las visitas de nuestros 
niños enfermos, uno de oftalmolo·
gía y otra de dentista, con reserva de 
visita ya para el año que viene.

Gracias también a los comercios, 
restaurantes, partidos políticos y 
personas de nuestro municipio y 
de fuera por colaborar con nuestra 
cena de bienvenida, y a las más de 

200 personas que asistieron a la edi·
ción 22ª del evento.

Colaboradores de la cena: MARC·
BON AREA, PELUQUERÍA ENCARNI, 
PAULA TODO HOGAR, RESTAURAN·
TE BAR MI CASA, RESTAURANTE EL 
SAGRISTÀ, BAR CORTÉS · MAGDALE·
NA, RESTAURANTE CAFÈ BAR EL MA·
MUT · PEPE, BAR TAPAS JAI · CA BAR·
CELONETA, MC DONALD’S · SANT 
VICENÇ, BIBIANA PROFESORA MA·
NUALIDADES, EN COMÚ · PODEM, 
AGRUPACIÓ SOCIALISTA PSC SANT 
VICENÇ HORTS, PAPELERIA LAU·
RA, ÓPTICA 2000 · ÀLEX Y ANDRÉS, 

ASSOCIACIÓ DE VEÏNS EL TRÈVOL,  
FLORISTERIA DE FLOR EN FLOR · 
MERCÈ, PEÑA MADRIDISTA DE SANT 
VICENÇ · RIVAS.

Colaboración con nuestra enti·
dad: DOLORES MORENO, MONTSE 
SOTO, MARÍA ESPIGARES, CARMI·
NA GÓMEZ, MONTSE GONZÁLEZ Y 
ALBA MONTSE SEGOVIA, AJUNTA·
MENT y BRIGADA MUNICIPAL.

José Luis Ferrer, presidente 
de la entidad
655 817 105
jooseluis1957@yahoo.es

ENTITATS

SANT VICENÇ AMB EL SÀHARA

Gracias por acoger a nuestros niños y niñas








